
Zapisnik 

 

2.  Redovne sjednice Izvršnog odbora Hrvatskog konjičkog saveza održane “on-line”, dana 09. 

veljače 2024.god. 

Sjednica je započela u 18.00 a završila u 19.35 

 

Prisutni: 

 

 

Zdravka Poljaković Skurić (Predsjednica HKSa) 

Barbara Knežević (Glavna tajnica HKSa) 

i članovi Izvršnog odbora: 

Goran Golubiček  

Franjo Koletić 

Renato Levanić  

Željko Marović 

Mirna Matković 

Gordana Pavić 

Zoran Uravić 

Ispričani Domagoj Katić 

 

 

Predsjednica otvara sjednicu navodeći da se sastanak snima sa čime su se složili svi prisutni. U 

nastavku postavlja pitanje o prihvaćanju prijedloga Dnevnog reda koji je upućen članovima IO 

elektronskom poštom uz napomenu da je u Dnevni red uvrštena i nadopuna, odnosno točka potvrde 

prijedloga kalendara natjecanja u višeboju od strane IO. Dnevni red je jednoglasno prihvaćen. 

Stoga predsjednica nastavlja sastanak prema prihvaćenim točkama Dnevnog reda. 

 

 

 



Dnevni red: 

1. Usvajanje Zapisnika prvog sastanak IO 

2. Rasprava i donošenje Odluke o financijskoj potpori organizatorima konjičkih natjecanja u 

2024. 

3. Rasprava i konačno usvajanje financijskog plana za 2024.god HKSa 

4. Potvrda prijedloga Kalendara natjecanja u višeboju 

5. rasprava i usvajanje prijedloga Općeg pravilnika 

6. razno 

 

 

1. Usvajanje Zapisnika prvog sastanka IO 

 

Predsjednica iznosi da je na Zapisnik stigla samo jedna pismena primjedba i to od gospođe 

Gordane Pavić, a koja se odnosi na dio Zapisnika u kojem se raspravljalo o organizatoru DP iz 

dresure. Gospodin Koletić prekida ovu raspravu iznoseći kritiku na kasno pristizanje materijala za 

sjednicu, koji je stigao ujutro na dan same sjednice, zbog čega on nije bio u mogućnosti pročitati 

Zapisnik, te predlaže da materijali za sastanak dolaze ranije, pogotovo s obzirom na činjenicu da 

je prošli sastanak bio prije 10tak dana. Predsjednica se slaže s primjedbom i prijedlogom te 

potvrđuje potrebu ranijeg slanja materijala i to barem 5 dana ranije. Potom Predsjednica iznosi 

pisanu primjedbu gospođe Gordane Pavić u kojoj gđa Pavić navodi da nije izrijekom pitala 

gospodina Golubičeka za organizaciju DP u dresuri te da je navela da postoji neslužbena prijava 

gospođe Trajbar. U svom komentaru ove primjedbe gđa Poljaković iznosi da po njezinom sjećanju 

doista g. Golubiček nije bio upitan da organizira DP, međutim da se ne sjeća spomena neslužbene 

prijave gđe Trajbar. Gospodin Koletić u tom trenutku iznosi i svoju usmenu primjedbu na Zapisnik 

i to na dio Zapisnika koji se odnosi na prikupljanje povoljnijih ponuda za osiguranje licenciranih 

članova HKSa te navodi da on nije preuzeo tu obavezu (kako se navodi u Zapisniku) budući da je 

to dužnost djelatnika Saveza. Na primjedbu gđe Poljaković da je upravo on djelatnik Saveza, g. 

Koletić smatra da je to dužnost administratora Saveza, jer da on nema niti vremena za takvu vrstu 

posla u Savezu niti saznanja o tome kako bi trebala izgledati polica osiguranja već da jedino može 

pomoći svojim poznanstvima da ponuda bude povoljnija. No konstatirano je da je Zapisnik u 

tom smislu točan te da se djelomično uvažava i primjedba gđe Pavić, pa je jednoglasno 

potvrđeno da se ovako korigirani Zapisnik usvoji. 

 

2. Rasprava i donošenje Odluke o financijskoj potpori organizatorima konjičkih natjecanja u 

2024. 

 

U sklopu druge točke Dnevnog reda gđa Poljaković ukratko je obrazložila prijedlog Odluke o 

financijskoj potpori organizatorima konjičkih natjecanja u 2024. god temeljem kojeg bi 

Savez snosio troškove službenog osoblja na natjecanjima svih kola Croatia kupa svih 



disciplina i DP svih disciplina (a službeno osoblje su suci, postavljači parkura/staza, stewardi, 

tehnički delegati – na natjecanjima na kojima ih ima, dežurni liječnik, dežurni veterinar i 

dežurni potkivač) prema službenom cjeniku HKSa. Gospodin Koletić postavio je pitanje koliko 

je to novaca, i koliko je to novaca po turniru. Gospođa Poljaković odgovara da je to otprilike 

80.000€ za sva natjecanja temeljem prijava organizatora i aktualnog cjenika, a gospođa Knežević 

pojašnjava da cifra nije jedinstvena po turniru, budući da ima natjecanja koja traju jedan ili više 

dana, sa nejednakim brojem službenih osoba. Gospodin Golubiček upozorava da takse za službene 

osobe mogu varirati, poglavito kada se na primjer radi o postavljačima parkura. No gđa Poljaković 

ističe da se upravo zbog toga cijena službene osobe treba definirati prema službenom cjeniku 

HKSa, koji se naravno može ako se pokaže potreba i revidirati. Gospođa Pavić iznosi svoje 

slaganje sa navedenim budući da jedino takav pristup može imati smisla u kontekstu sufinanciranja 

natjecanja. Gospodin Koletić se uključuje u raspravu iznoseći da nije uputio zahtjev za 

sufinanciranje finala Croatia kupa budući da nije znao da će Savez zauzeti ovakav stav o 

sufinanciranju. U nastavku rasprave iznosi da sadašnji cjenik vrijeđa investitore u konjički sport a 

time i njega kao privatnog investitora, budući da prema sadašnjem cjeniku nitko od privatnih 

investitora nema interesa raditi turnire s obzirom da se od dobivenih 10€ za startninu jedan mora 

vratiti Savezu. Smatra da ga aktualni cjenik koji je u Pravilniku vrijeđa te da pod navedenim 

uvjetima nema interesa organizirati natjecanja. Za usporedbu navodi i da prilikom organiziranja 

javnog treninga dobiva 35€ po sudioniku, a da pri tome ne treba niti suce, niti postavljače parkura 

niti službene osobe. A na turniru mu dolazi veliki broj djece koja se natječu za 9€. I pri tome mora 

platiti sve službene osobe. Do sada se radilo na državnim terenima i u lošim uvjetima, a g. Koletić 

smatra da pod sadašnjim uvjetima za organizatore,  privatni organizatori natjecanja neće 

organizirati turnire, pa tako niti on. Nakon kraće diskusije dogovoreno je da, na vlastiti prijedlog, 

gospodin Koletić predloži novi cjenik koji će se raspraviti na idućem sastanku IO. Gospođa 

Knežević dodaje da je tema cjenika trebala biti na Dnevnom redu današnjeg sastanka pod točkom 

razno, te da i postoji potreba da se isti korigira temeljem prijedloga Glavnog Tajnika koji potom 

potvrđuje IO. Prije donošenja konačne odluke o prihvaćanju prijedloga Odluke o financijskoj 

potpori organizatorima konjičkih natjecanja 2024. godine raspravljeno je i o broju kola Croatia 

kupa te zaključeno da broj kola ovisi o disciplini te da nije usklađen u svim disciplinama. Također 

je od strane Predsjednice upozoreno da je u ovom trenutku ključan zajednički rad te da uz dužno 

poštovanje svačijeg slobodnog vremena aktualna situacija zahtijeva dodatne napore, koji će biti 

vidljiv tek vjerojatno za jednu ili čak dvije godine, ali da je ta činjenica bila jasna od samog početka 

preuzimanja vodstva Saveza. Prijedlog dokumenta potom je jednoglasno usvojen. 

 

 

3. Rasprava i konačno usvajanje financijskog plana za 2024.god HKSa 

 

Treća točka Dnevnog reda bila je usvajanje prijedloga financijskog plana. Predsjednica je izložila 

da je prijedlog uglavnom raspravljen na prošloj sjednici izuzev određivanja omjera raspoređivanja 

neutrošenih sredstava na pojedine stavke. Kako nitko nije dostavio pismeni prijedlog načina 

raspoređivanja neutrošenih sredstava, gospođa Poljaković iznosi svoj prijedlog koji je kako slijedi: 



predlaže se da 50% neraspoređenih sredstava bude utrošeno za potporu organizatorima 

natjecanja (što iznosi otprilike 80.000€), 20% u fond za edukaciju u sklopu pojedinog 

sportskog odbora, 15% u rad reprezentacije, 5%u fond za  nagrade sportašima ,5% u 

potporu za ostala natjecanja i 5% za medijsku promidžbu. Gospodin Koletić postavlja pitanje 

koliki je ukupan iznos neraspoređenih sredstava, a gospođa Knežević odgovara da je to otprilike 

160.000€. Gospodin Golubiček smatra da je ova raspodjela izuzetno zadovoljavajuća budući da 

do sada nije bilo nikakve nadoknade troškova te da je ovo veliki korak naprijed. Gospođa Knežević 

je tijekom kraće rasprave razjasnila elemente ove podjele s posebnim osvrtom na edukaciju 

naglasivši da će svaki sportski odbor dobiti otprilike 4.000€, sukladno aktualnom planu, koje će 

moći potrošiti prema vlastitom izboru za ovu svrhu. Gospođa Pavić naglašava da usprkos činjenici 

da višeboj ima manje natjecatelja i aktivnosti ovakva jednakomjerna podjela ima smisla ukoliko 

je cilj Saveza da podigne razinu kvalitete ove discipline. Prijedlog raspodjele sredstava je potom 

jednoglasno usvojen. Jednoglasno je usvojen prijedlog financijskog plana za 2024. godinu 

sukladno i nadopunama iz prethodne točke. 

 

 

4. Potvrda prijedloga Kalendara natjecanja u višeboju 

 

Jednoglasno je usvojen prijedlog Kalendara natjecanja u višeboju, te se predloženi datumi 

mogu unijeti u Kalendar natjecanja za 2024. Godinu 

 

 

5. Rasprava i usvajanje prijedloga Općeg pravilnika 

 

Pod točkom rasprave i usvajanja prijedloga Općeg pravilnika raspravljeno je o pismenom 

komentaru gospođe Pavić na načine licenciranja sportaša te mogućnost dobivanja niže licence pod 

određenim uvjetima. Gospođa Poljaković navodi da postoje situacije u kojima sportaš ne želi višu 

licencu iako je stekao uvjete, odnosno situacije u kojima ta licenca više nije aktualna, te predlaže 

da se odredi i mogućnosti ponovnog dobivanja niže licence. Navedeni prijedlog nije podržan od 

strane gospodina Levanića koji smatra da je dobivanje više licence obaveza ali i motivacija za 

sportaša za postizanje većih sportskih rezultata. Gospođa Pavić se slaže s navedenim mišljenjem 

kao i sa činjenicom da poneki sportaš može iz objektivnih razloga imati razdoblje u kojem nema 

mogućnost jahati u skladu sa svojom licencom ali da to nije razlog da bi ju izgubio, a gospodin 

Marović također podržava ovo mišljenje. Ovaj se prijedlog stoga nije prihvatio. Jednoglasno se 

potom prihvaća zaključak da se pročišćeni Opći pravilnik pripremi za Skupštinu. 

 

 



6. Razno 

 

Pod točkom Razno, Predsjednica iznosi još nekoliko obavijesti i zadataka koje je potrebno 

pripremiti u najkraćem mogućem roku, a po mogućnosti do Skupštine: 

a) Pravilnik o radu reprezentacije – prijedlog Pravilnika treba izglasati Skupština. Pravilnik se 

treba sastojati od općeg (zajedničkog) dijela i specifičnog dijela kojeg izrađuje svaki sportski 

odbor. Dakle nemamo posebne Pravilnike svake discipline, nego jedinstveni Pravilnik koji se 

sastoji od općeg i specifičnog dijela a taj je sastavljen temeljem prijedloga odbora svake discipline. 

U takvom ga obliku potom usvaja Skupština. S navedenim su se prisutni predstavnici Odbora 

složili. Gospodin Koletić zatražio je pojašnjenje procedure odobravanja Pravilnika te mu je 

gospođa Knežević razjasnila proceduru usvajanja Pravilnika te ulogu Odbora u navedenom. 

Dogovoreno je da se navedeni dokument izradi unutar  tjedan dana. 

b) Plan rada reprezentacije – gospođa Knežević je izložila prisutnima postupak prihvaćanja 

plana rada reprezentacije koji izrađuje izbornik pojedine discipline a potom isti raspravlja i usvaja 

IO. Gospođa Pavić navodi da je sličan dokument upućen u Savez od strane dresurnog Odbora, no 

nakon kraće rasprave razjašnjeno je da je potrebno isti modificirati kako bi odgovarao formi Plana 

rada reprezentacije te ga ponovno uputiti na Savez. 

c) određen je datum Skupštine za 29.02. Isti je odlučen nakon rasprave a s obzirom na kratkoću 

vremena i potrebu pripreme i korekcije cijelog niza dokumenata koje će biti isto tako potrebno na 

vrijeme dostaviti Klubovima odnosno članovima Skupštine. Stoga je sukladno prijedlogu gospođe 

Matković dogovoreno da se izabere najkasniji mogući datum kako bi se pripreme mogle dovršiti 

na vrijeme. Dogovoreno je da svi navedeni dokumenti budu dostavljeni u Savez što je moguće 

ranije, a najkasnije do 16. veljače, kako bi potom mogli biti uređeni i poslati članicama. Na pitanje 

gospodina Koletića koji sve dokumenti moraju biti predloženi, gospođa Knežević je navela: 

Cjenik, Plan rada reprezentacije koji donosi izbornik i Pravilnik o radu reprezentacije – specifični 

dio koji predlažu odbori (primjer navedenog je već izrađeni Pravilnik od strane Odbora za dresuru 

koji će biti dostavljen članovima IO na uvid), te eventualni prijedlozi promjena Općeg pravilnika. 

d) gđa Poljaković je izvijestila o dogovoru za web stranicu i informatičku podršku temeljem odluke 

sa prošle sjednice kada je gospodin Katić predložio eventualno dobivanje još jedne ponude za 

navedenu uslugu. Nakon uvida u poslove koje trenutačno izvršava gospodin Baković, dogovoreno 

je da se pokuša postojeća stranica modernizirati i obogatiti sadržajem budući da je u ovom trenutku 

to najpovoljnija i najprihvatljivija opcija za Savez. Također gospodin Katić je predložio da krene 

u aktivnosti oko medijske promidžbe Saveza za što su predviđena i sredstva u financijskom planu. 

Navedeni prijedlozi su prihvaćeni. Gospođa Pavić predlaže da stranica ostane najvećim dijelom 

informativna a da se obogaćeni i živopisniji sadržaj obradi preko društvenih mreža. Prijedlog 

ostaje za raspravu za idući sastanak. 

e) KK Arion i KK Munitić su dobili pozitivnu ocjenu, te ih se predlaže za prijem u redovno 

članstvo. Prijedlog je podržan od strane IO, te će biti proslijeđen na Skupštinu. 



f) gđa Poljaković je izvijestila o održavanju FEI tečaja za suce I stewarde (** I ***) koji će se 

održati od 23-25 veljače u organizaciji HKSa a temeljem prijave gospodina Valuha. Tečaj u 

ovom trenutku ima 12 prijavljenih, te će gđa Poljaković održati sastanak s gosp. Valuhom kako bi 

se dogovorili detalji tečaja kao i financijska konstrukcija.  

g) gđa Poljaković predlaže da se izabere osoba, članica HKSa, ali ne nužno i član IO, koja bi bila 

osoba za kontakt s FEIom s obzirom na važnost međusobne komunikacije s našom međunarodnom 

krovnom organizacijom, te značaj izvještavanja o novim zbivanjima u FEI, kao i značaj 

međunarodne vidljivosti HKSa. Gospodin Levanić predlaže da to bude gđica Latica Ivković, te se 

gospođa Poljaković obavezuje da će s njom obaviti razgovor o ovom prijedlogu. Gospodin 

Marović obaviještava članove IO da će gđica Ivković biti više mjeseci odsutna s obzirom na 

obaveze u sklopu stewardinga za seriju međunarodnih natjecanja, no prijedlog je jednoglasno 

prihvaćen s obzriom da za navedenu ulogu nije potrebna fizička prisutnost već se isto može 

odrađivati i elektronskim putem. 

h) Gđa Poljaković zamolila je gospođu Knežević da članovima IO objasni situaciju sa 

programskim zahtjevima vezano uz zahtjeve za financiranje natjecateljica Kim Vukadin i Lee 

Djelmić od strane HOO. Gospođa Knežević je iznijela sadržaj Pravilnika vezano uz navedene 

natjecateljice: naime kako natjecateljice ne ulaze izravno na listu za financiranje temeljem svojih 

rezultata, nacionalni Savez mora uložiti 25% od predviđenih sredstava budući da smatra da su 

navedene natjecateljice od posebnog interesa za razvoj konjičkog sporta u Hrvatskoj. Ideja da 

Klubovi od natjecateljica snose navedene iznose nije u skladu s Pravilnikom Gospođa Matković 

dodaje da Klubovi nisu dužni snositi ovaj trošak, budući da HOO sklapa Ugovor sa Savezom i 

Savez je potpisnik Ugovora te dužnik HOO, a obaveza Klubova zakonski nije zapravo osnovana. 

Gospodin Levanić smatra da ukoliko je moguće da navedene natjecateljice mogu dobiti navedenu 

potporu da bi istu trebalo podržati uz napomenu da se na neki način svakako riješi obaveza 

matičnog Kluba da nadoknadi ovaj trošak Saveza. Gospodin Levanić zamoliti će matične Klubove 

da se obavežu da nadoknade ovaj trošak, a gospođa Knežević i gospođa Matković će osmisliti 

pravne osnove cijelog projekta. Gospodin Koletić naglašava i da bi za ostale sportaše bilo potrebno 

znati kriterije za mogućnost naknade pojedinih troškova odnosno sufinanciranja sportaša, kako bi 

svi imali iste uvjete za prijavu. Gospodin Levanić podržava ovaj prijedlog, te predlaže da gospođa 

Matković bude osoba koja će obavijestiti IO i odbore o eventualnim mogućnostima sufinanciranja 

i projektnih zahtjeva. Gospođa Poljaković zaključuje da se Savez mora obavezati da obavijesti 

članice o ovakovim mogućnostima sufinanciranja te programskih zahtjeva, te da je i to jedan od 

budućih zadataka. U dodatnoj raspravi zaključeno je da je potrebno odrediti kriterije odabira 

sportaša, te ih uskladiti i sa kriterijima HOOa. 

i) gospodin Levanić predlaže da se od sredstava za organizaciju natjecanja plati prijenos na 

“ClipMyHorse”, te da se za to osiguraju po potrebi i dodatna sredstva. Gospođa Poljaković 

naglašava da je upravo to ideja cijelog već postpojećeg projekta, koja bi omogućila da već postoji 

i određeni sportski materijal koji bismo mogli predočiti sponzorima tijekom ove godine čime 

bismo ih motivirali za sponzoriranje za iduću sezonu. Gospodin Levanić naglašava i da je potrebno 

animirati novinare za praćenje konjičkog sporta, poglavito bi to mogao biti gospodin Mrvec. 



Prijedlog se prihvaća, uz napomenu da je potrebno animirati sve dostupne medije. Svakako bi 

bilo potrebno osigurati reklamne snimke, što je prijedlog koji je potrebno dodatno razraditi. 

j) Gospodin Golubiček razlaže pod točkom razno probleme organizatora u slučaju zakašnjelih 

prijava natjecatelja, što je neriješeni problem u preponskim natjecanjima (gospođa Pavić i 

gospodin Uravić na pitanje gđe Poljaković navode da je isto sada u potpunosti riješeno u dresurnim 

natjecanjima i natjecanjima u daljinskom jahanju), te je potrebno iznaći načina da se taj problem 

riješi a da pri tome to ne bude na uštrb samog turnira i organizatora turnira. Problem se javio već 

u više navrata, te u ovom trenutku nije bilo učinkovitih načina da se isto adekvatno riješi. Također 

gospodin Golubiček ponovno naglašava potrebu korekcije cjenika s obzirom na porast cijena 

općenito i teškoće u organizaciji natjecanja. Na navedenu temu održana je i kraća rasprava vezano 

uz moguća rješenja ovih problema, uz konačni zaključak da je potrebno Pravilnikom o sportskim 

natjecanjima pokušati definirati rješenja. 

 

Sastanak je završio u 19.35. 

 

 

Zapisnik izradila: 

Zdravka Poljaković 

 

 

 

 

 

 

 


